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Geachte heer Van den Hoogen en heer Muller, 

U hebt het college op 23 februari 2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 
nieuwe keuzevakken van het MBO. In deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs. 

I. Is het College bekend met deze nieuwe verplichting voor mbo-scholen om zorg te 
dragen voor voldoende aanbod van keuzevakken die aansluiten op de regionale 
arbeidsmarkt? 
Ja, het college weet dat de keuzedelen onderdeel zijn van de nieuwe kwalificatiestructuur van 
het MBO en dat MBO-instellingen samen met regionale partners moeten komen tot 
keuzedelen die aansluiten bij de regionale arbeidsmarkt. 

2. In welke mate wordt, naar de mening van het College, reeds voorzien in die 
behoefte op het Osse ROC de Leijgraaf? 
ROC de Leijgraaf heeft voor de verschillende sectoren waarvoor wordt opgeleid keuzedelen 
ontwikkeld. Enkele voorbeelden van branchegerichte keuzedelen die vanaf september 2016 
aangeboden zullen worden zijn: procesindustrie, metaal, gezondheid en techniek. Tevens zijn 
er keuzedelen die gericht zijn op de 21^ eeuwse vaardigheden zoals bijvoorbeeld lean en 
creatief en duurzaamheid en ondernemerschap. De keuzedelen zijn samen met de Raden van 
Advies (ondernemers) en de regionale partners (KWIC, Helicon, ondernemers) ontwikkeld. 
Naar onze mening heeft ROC de Leijgraaf voldoende aanbod in keuzedelen die aansluiten bij 
het werken van morgen. 
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3. Heeft de gemeente hier de afgelopen tijd al aandacht aan besteed en zo ja, op 

welke manier? 

De gemeente heeft via het samenwerkingsverband Agrifood Capital Werkt aandacht besteed 

aan de keuzedelen. De projectontwikkelaar onderwijs heeft in april 2015 de taak gekregen om 

de ontwikkeling van keuzedelen aan te jagen en hierbij in te zetten op de samenwerking 

tussen het KWIC, ROC de Leijgraaf, Helicon en de vertegenwoordigers van de ondernemers. 

4. Welke acties wil het College ondernemen om het aanbod van keuzevakken op het 

Osse ROC de Leijgraaf (beter) te laten aansluiten op de regionale arbeidsmarkt? 

Wij blijven investeren in de lokale en regionale triple helix samenwerking tussen 

ondernemers, onderwijs en overheid via de Talentencampus en Agrifood Capital Werkt. De 

keuzedelen zijn opgenomen in de regionale programmalijn Talent en Loopbaan van Agrifood 

Capital Werkt. Via deze lijn volgen wij de uitvoering. De gemeente en ROC de Leygraaf 

werken sinds een aantal jaar samen in Ondernemerslift+ , waardoor 

ondernemerschapsonderwijs een prominente plaats heeft gekregen in het curriculum van het 

MBO (ook bij het KWIC). 

Hiernaast gaan we de komende periode onderzoeken hoe de uitvoering van de keuzedelen 

versterkt kan worden via de Talentencampus. 

5. Op welke wijze wordt de regionale arbeidsbehoefte in gemeente Oss bepaald en 

welke rol speelt de gemeente daarin? 

UWV publiceert maandelijks de regionale nieuwsflits arbeidsmarkt. De nieuwsflits geeft een 

beeld van de actuele stand van zaken en ontwikkelingen op de regionale arbeidsmarkt. UWV 

is een samenwerkingspartner van de gemeente Oss. 

Hiernaast heeft de regio (Agrifood Capital Werkt) geïnvesteerd in een arbeidsmarktdashboard 

samen met 5 andere triple helix regio's in Zuidoost-Nederiand, de partners van Brainport 

2020 en de provincies Noord-Brabant en Limburg. Via dit instrument is actuele 

arbeidsmarktinformatie op te vragen. 

6. Welke kansen ziet het College om deze ontwikkeling op mbo-niveau te koppelen 

aan mogelijke hbo-studies in Oss, die op een ander niveau aansluiten op de 

regionale vraag en daarnaast zorgen voor doorstroommogelijkheden? 

Op dit moment biedt ROC de Leijgraaf aan niveau 4 leeriingen keuzedelen aan voor een 

betere doorstroom naar het HBO. 

Als gemeente versterken we momenteel de samenwerking met de HAS, HAN en Avans en 

voeren we gezamenlijk diverse projecten uit. Studenten worden volop intern en extern ingezet 
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voor onderzoeksopdrachten en ontwikkelopgaven. Wij zullen de komende periode samen met 
onze partners onderzoeken welke mogelijkheden er zijn voor een combinatie met de 
keuzedelen. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

De secretaris. De burgemeester, 

Drs. M.J.H. van Schaijk Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 


